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INTERPELACJA 

dotyczy: dostępu służb komunalnych do śmietnika Wspólnot Mieszkańców przy
wł. Bpa M.FulmaHa 3A i 5 A ut. wo(l.OkJ1 eC�1 E..C-0 3 A ( 5 4--

Mieszkańcy Wspólnot oraz Zarządca Budynków Ad-Bud zwrócili się do mnie
z prośbą o pomoc w rozwiązaniu nurtującego ich problemu jakim jest brak dojazdu służb 
oczyszczania miasta do ich śmietni�� ��&

1 
�Jt dokonał się podział geodezyjno-/�"· 

własnościowy całego osiedla przy ul. B�-ulmana, wydzieliły się wspólnoty, w wyniku/�
czego mieszkańcy bloków przy-ł.::11. Bl'.'a M[.uhrrarra 3A i 5A utracili dojazd do swoic�/Y pojemników na śmieci. w. ,JpW,<.J!. CK"r6fo� 

/'�Śmietniki tych Wspólnot zlokalizowane są tuż przy ich chodniku wzdłuż przyszłej ul. 
Woronieckiego (rysunek w załączeniu). Obecnie ten teren stanowi pas zieleni. Ponieważ
budowa ulicy w najbliższych latach nie jest planowana, jedynym rozsądnym rozwiązaniem

( problemu dostępu do kontenerów byłoby użyczenie przez miasto pasa szerokości 1,5 m,
prowadzącego przez działkę stanowiącą rezerwę pod przyszłą ulicę. 

Po uzyskaniu zgody mieszkańcy tymczasowo na własny koszt utwardziliby ten pas
płytkami chodnikowymi, umożliwiając tym samym transport kontenerów do „śmieciarek" po
drugiej stronie przyszłej ul. Woronieckiego. 

W imieniu mieszkańców zwracam się do Pana Prezydenta o taką zgodę oraz
podpisanie stosownej umowy użyczenia.

Do wiadomości: 

1. Ad-Bud Sp. z o.o.
ul. Gazowa 7 /9
20-001 Lublin

2. Wspólnoty ul. Fulmana 3A i SA
ul. Gazowa 7 /9
20-001 Lublin

- z prośbą o poinformowanie zainteresowanych mieszkańców




